
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

21. 10. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Malinka, Zeman, 

Rebok, Regner, Holub, Vičar, Krejčí 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Ředitel informuje o proběhlém kolegiu rektora s děkany a řediteli dne 15. 10. – mj. bylo 

prezentováno předpokládané rozdělení institucionální podpory na r. 2020, kdy kromě 

fixní složky bude (v případě očekávaného pozitivního vývoje rozpočtu pro VaV) 

obsahovat i motivační účelovou složku (2 mil. Kč na HS): bude potřeba připravit 

vhodné využití na ÚVT, které podpoří především výkon ve výzkumu, resp. v souladu 

se strategickým záměrem ÚVT. 

− Dne 16. 10. se konalo zasedání Vědecké rady ÚVT: hlavní náplní byla diskuze ke 

strategii rozvoje ÚVT ve světle připravovaného strategického záměru MU na r. 2021 – 

2025. Členové VR se pozitivně vyjádřili k návrhu ředitele na prioritní zaměření ÚVT v 

oblasti výzkumu a projektů, zdůraznili důležitost orientace na zahraniční pracovníky 

(resp. vedoucí výzkumných skupin), případně pracovníky s rozsáhlou zahraniční 

zkušeností, protože rovněž souvisí s atraktivitou ÚVT vnímaného jako špičkové 

pracoviště pro budoucí zaměstnance i spolupracující instituce.  

− Dne 17. 10. se konala konference ICS CON 40 a společenský večer. Ředitel vyslovuje 

velké poděkování celému organizačnímu týmu za úspěšné zajištění této akce, na niž 

dostává řadu pozitivních reakcí od mimoústavních účastníků.  

− M. Veselý informuje o schůzce s vedením CZS dne 18. 10. ohledně systému ISO IS. 

Ředitel CZS dr. Pavlík na úvod schůzky poděkoval A. Kolovratníkovi a Ústavu za 

proaktivní přístup při řešení problémů provozování. Dále byly řešeny otázky možné 

budoucí spolupráce. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

− O. Dostál informuje o zahájení prací souvisejících s přeložkou kabelů v areálu 

Botanická. Budou osloveni všichni klienti, kterých se přepojení bude týkat, včetně 

upřesnění harmonogramu akce. Požadavek na extrémně rychlou reakci podpory 

přípravných prací (např. vyklizení spodního sálu) souvisí s termínem dokončení celé 

akce do poloviny prosince, což vyžaduje původně neplánovaný souběh některých 

činností. V době přepojení bude potřeba počítat se zvýšeným dohledem odpovědných 

osob a bude nezbytná vysoká aktivita helpdesku; koordinaci s divizními má na starosti 

O. Dostál.  Ředitel současně poděkoval všem, kteří přípravu ze strany ÚVT i přes 

extrémní termíny začali kvalitně připravovat a zajišťovat tak, že nedojde ke zpomalení 

postupu firmy. 



  

 

3. Strategický záměr MU 2021+ - prezentace ÚVT  

− Ředitel představil svůj návrh prezentace ke strategickému plánu ÚVT na zítřejší 

výjezdní zasedání rektora s děkany a řediteli. Připomínky členů kolegia budou 

zapracovány. 

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice informuje o plánovaném termínu Mikulášské nadílky dne 6. 12., 

organizované teambuildingovým týmem ÚVT. 

• Vánoční večírek ÚVT proběhne v týdnu od 9. prosince, přesný termín bude 

upřesněn. 

• Tajemnice připravila návrh pravidel pro výuku angličtiny pro r. 2020, bude 

projednáno s vedoucími oddělení na výjezdním zasedání ve Křtinách 4. 11. 

 

− DIS: 

• J. Kohoutková informuje o nadcházejících koordinačních jednáních k elektronizaci 

oběhu smluv na MUNI, technicky zajišťované týmy INETu a ISu. Gesci mají 

prorektor pro IT a kvestorka. 

 

− DKSD: 

• M. Bartošek informuje o zveřejněném zápisu z jednání hodnotící komise ohledně 

návrhu projektu HR4MU II, který byl až na drobné připomínky doporučen 

k financování. Bude zahájena příprava výběrového řízení na manažera aktivity 

Open Access na ÚVT, aby byl možný nástup od 1. 1. 2020. 

 

− DITS: 

• K. Malinka informuje o přípravě návrhu projektu s Pedagogickou fakultou do výzvy 

TA ČR Éta. 

• M. Vičar informuje o plánované schůzce s Odborem výzkumu MU ohledně 

nastavení komunikace s vědeckou komunitou. 

 

− DITI: 

• T. Zeman informuje o průběhu prací na IT infrastruktuře umístěné v serverovnách 

ÚVT na Botanické, spojených se zahájenými stavebními pracemi. Serverovna v 

přízemí naproti Klubu ÚVT bude připravena k vyklizení v pondělí 21. 10. Zároveň 

žádá o zvýšenou ostražitost Helpdesku pro včasné zachycení možných 

nečekaných výpadků IT služeb v průběhu stavebních prací (říjen - prosinec). 

 



  

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


